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Protokół nr XLV/22

XLV Sesja Rady Gminy Ornontowice 

Obrady rozpoczęto 23 czerwca 2022 roku o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:30 tego samego
dnia. Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Rady Gminy Ornontowice.

Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2, 3 do protokołu.

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych.
1. Marian Blacha
2. Grzegorz Hawełka
3. Eugeniusz Kaczor
4. Aleksandra Krzemińska
5. Wojciech Kubicki
6. Łukasz Machulik   
7. Zbigniew Machulik
8. Ryszard Milanowski
9. Henryk Nieużyła
10. Grzegorz Pałka  
11. Sebastian Spyra
12. Patryk Szwechowicz
13. Katarzyna Walczak
14. Adam Widenka
15. Tadeusz Zientek  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych, pracowników Urzędu Gminy oraz 
zaproszonych gości stwierdzając, że na ustawowy stan 15-tu radnych obecnych jest 14-tu radnych,
wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.

2. Uwagi do porządku obrad.
Brak uwag do porządku obrad stąd punkt został wyczerpany.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
W przedmiotowym punkcie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad przyjęciem 
protokołu Nr XLIV/22 z sesji, która odbyła się 26.05.2022 r.

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu Nr XLIV/22 z sesji, która odbyła się dnia 26.05.2022 r.

Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska,Wojciech Kubicki,  
Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek



NIEOBECNI (1)
Łukasz Machulik

Protokół Nr XLIV/22 z sesji, która odbyła się dnia 26.05.2022 r., na stan 14-tu radnych został 
przyjęty jednogłośnie, bez uwag.

4. Wręczenie statuetek „Ornontowickie bzy”.
W przedmiotowym punkcie nastąpiło wręczenie statuetek „Ornontowickie Bzy” przedstawicielom 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w kategorii: dla Ornontowic, w związku z nieobecnością na 
uroczystości wręczenia wyżej wymienionych statuetek, która miała miejsce w dniu 15 czerwca br.

5. Ocena stanu porządku i bezpieczeństwa publicznego. Informacja o działalności: 
Państwowej Straży Pożarnej w Mikołowie, Ochotniczej Straży Pożarnej w Ornontowicach, 
Komendy Powiatowej Policji w Mikołowie oraz Komisariatu Policji w Orzeszu.
Przewodniczący Rady Gminy jeszcze raz powitał gości zaproszonych do udziału w sesji. W 
pierwszej kolejności Przewodniczący Rady oddał głos Panu Damianowi Krawczykowi - 
Komendantowi Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mikołowie, który w formie prezentacji 
multimedialnej przedstawił sprawy związane z działalnością  Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej w Mikołowie w roku 2021 oraz Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Powiatu 
Mikołowskiego. 
Idąc dalej głos zabrał Pan Mateusz Zadarnowski - przedstawiciel Wydziału Ruchu Drogowego 
Komendy Powiatowej Policji w Mikołowie  przedstawiając dane dotyczące analizy i oceny stanu 
bezpieczeństwa na drogach Powiatu Mikołowskiego oraz Gminy Ornontowice w roku 2021 oraz     
w  bieżącym roku.
Kolejno głos zabrała Pan Łukasz Pietrek przedstawiciel Komisariatu Policji w Orzeszu, który 
dokonał podsumowania stanu bezpieczeństwa na terenie Gminy Ornontowice.
Zaproszeni goście odpowiadali również na pytania radnych.
Na zakończenie głos zabrał Wójt Gminy Pan Marcin Kotyczka, który poruszył temat zmiany 
organizacji ruchu przy ul. Leśnej prosząc jednocześnie aby do czasu wyżej wymienionej zmiany nie
karać mandatami mieszkańców Ornontowic a jedynie pouczać.

6. Sprawozdanie przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami.
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych posiedzeń Komisji, 
które odbyły się w miesiącu czerwcu br. 
Do przedstawionych protokołów nie wniesiono uwag.

7. Sprawozdanie przewodniczącego Klubów Radnych  z prac Klubu między sesjami.
Sprawozdanie z prac Klubu Radnych „Dla Ornontowic” między sesjami przedstawił 
Przewodniczący Klubu Tadeusz Zientek. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ornontowice na lata 2022-2032,
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
22.06.2022r. natomiast w dniu sesji Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do powyższego 
projektu.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.



Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Ornontowice na lata 2022-2032,

Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska,Wojciech Kubicki, 
Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

NIEOBECNI (1)
Łukasz Machulik

Uchwała Nr XLV/374/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Ornontowice na lata 2022-2032, na stan 14-tu radnych została przyjęta jednogłośnie               
- załącznik     nr   4   do protokołu.  

b) zmian budżetu Gminy na 2022 rok,
Przewodniczący Rady odczytał nagłówek w/w projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały  został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
22.06.2022r. natomiast w dniu sesji Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawki do powyższego 
projektu.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2022 rok

Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska,Wojciech Kubicki, 
Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski,Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk
Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

NIEOBECNI (1)
Łukasz Machulik 

Uchwała Nr XLV/375/22 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2022 rok, na stan 14-tu radnych 
została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   5   do protokołu.  

e) zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Województwa Śląskiego na 
finansowanie zadania własnego na 2022 r.,
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
22.06.2022r.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.



Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej na rzecz Województwa Śląskiego na finansowanie zadania własnego na 2022 r.,

Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska,Wojciech Kubicki, 
Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, Patryk
Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

NIEOBECNI (1)
Łukasz Machulik 

Uchwała Nr XLV/376/22 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
na rzecz Województwa Śląskiego na finansowanie zadania własnego na 2022 r., na stan 14-
tu radnych  została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   6   do protokołu.  

f) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ornontowice w roku szkolnym 2022/2023,
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
22.06.2022r.
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa        
w Gminie Ornontowice w roku szkolnym 2022/2023,

Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska,Wojciech Kubicki, 
Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

NIEOBECNI (1)
Łukasz Machulik 

Uchwała Nr XLV/377/22 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 
Ornontowice w roku szkolnym 2022/2023, na stan 14-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie - załącznik     nr   7   do protokołu.  

h) zmiany uchwały w sprawie udzielenia i rozmiaru obniżek w tygodniowym obowiązkowym 
wymiarze godzin zajęć oraz przyznania zwolnienia od obowiązku realizacji tych zajęć dla dyrektora 
i wicedyrektorów Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Gminie Ornontowice oraz określenia 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli obowiązującego w tym 
Zespole.
Przedmiotowy projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 
22.06.2022r.



Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.
Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.

Głosowano w sprawie: przyjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia               
i rozmiaru obniżek w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zajęć oraz przyznania         
zwolnienia od obowiązku realizacji tych zajęć dla dyrektora i wicedyrektorów Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego w Gminie Ornontowice oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć niektórych nauczycieli obowiązującego w tym Zespole.

Wyniki głosowania:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Marian Blacha, Grzegorz Hawełka, Eugeniusz Kaczor, Aleksandra Krzemińska,Wojciech Kubicki, 
Zbigniew Machulik, Ryszard Milanowski, Henryk Nieużyła, Grzegorz Pałka, Sebastian Spyra, 
Patryk Szwechowicz, Katarzyna Walczak, Adam Widenka, Tadeusz Zientek

NIEOBECNI (1)
Łukasz Machulik 

Uchwała Nr XLV/378/22 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia i rozmiaru obniżek 
w tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zajęć oraz przyznania zwolnienia od 
obowiązku realizacji tych zajęć dla dyrektora i wicedyrektorów Zespołu Szkolno – 
Przedszkolnego w Gminie Ornontowice oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli obowiązującego w tym Zespole, na stan 14-tu 
radnych została przyjęta jednogłośnie - załącznik     nr   8   do protokołu.  

10. Informacje Wójta Gminy.
W tym punkcie Wójt Gminy odczytał informacje dotyczące: 

• realizacji uchwał Rady Gminy,
• pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy między sesjami,

Kolejno głos zabrał Zastępca Wójta pełniący jednocześnie  funkcję Naczelnika Wydziału Rozwoju   
i Inwestycji Pan Dariusz Spyra przedstawiając informacje dotyczące spraw realizowanych przez 
przedmiotowy Wydział:

• Budowa infrastruktury kanalizacyjnej w Ornontowicach – Centrum - 1 czerwca br. została 
podpisana umowa z firmą TKS z Katowic na kwotę 15 399 600 zł

• Program Inwestycji Strategicznych Polski Ład – edycja II - Gmina Ornontowice uzyskała 
dofinansowanie na następujące zadania: Budowa budynku wielofunkcyjnego – etap I (sala 
widowiskowa) – 5 400 000 zł + wkład własny stanowiący min. 600 000 zł, Modernizacja 
PSZOKu –  2 660 000 zł + wkład własny stanowiący min. 140 000 zł, Modernizacja dróg 
gminnych – 1 710 000 zł + wkład własny stanowiący min. 90 000 zł

• Budowa sieci wodociągowej przy ul. Polnej - Trwają prace związane ze zgrzewaniem rur, 
wykonywaniem przewiertów oraz montażem hydrantów

• Budowa sięgaczy ul. Leśnej w rejonie nr 5 i nr 17 - W rejonie sięgacza nr 5 trwa 
korytowanie drogi wraz z wykonywaniem stabilizacji i podbudową z kruszywa. 

• Budowa boiska sportowego przy ul. Świerkowej - 9 czerwca br. dokonano otwarcia nowego 
boiska wielofunkcyjnego, a obiekt jest ogólnodostępny 



• Wykonanie bezpiecznego przejścia dla pieszych w rejonie ul. Kolejowej - 24 maja br. 
została podpisana umowa z Wykonawcą na kwotę 164 969,92 zł. Zadanie obejmuje m.in. 
budowę chodników oraz przejścia dla pieszych wraz z doświetleniem

• Budowa kanalizacji deszczowej z odtworzeniem nawierzchni ul. Kolejowej - 24 maja br. 
została podpisana umowa z Wykonawcą na kwotę 245 015,04 zł. Zadanie obejmuje m.in. 
wykonanie przepustu pod skrzyżowaniem, wyniesione skrzyżowanie oraz 2 progi 
zwalniające

• Modernizacja dróg gminnych - W następnym tygodniu zostanie podpisana umowa z 
Wykonawcą. Prace rozpoczną się w lipcu.

• W najbliższym czasie zostaną ogłoszone kolejne postępowania o udzielenia zamówienia 
publicznego - - Modernizacja łazienek w Szkole Podstawowej – najkorzystniejsza oferta 
wynosi 124 716,94 zł, Budowa chodnika przy ul. Akacjowej – najniższa oferta wynosi 
194 304,60 zł; najdroższa 241 805,63 zł, Modernizacja kotłowni w GOZ – otwarcie ofert      
w przetargu nastąpi  27 czerwca. 

• Droga powiatowa – ul. Orzeska - 20 czerwca br. odbyło się przekazanie placu budowy. 
Wykonawca w przeciągu 2 miesięcy ma wykonać prace naprawcze powstałe w wyniku 
działalności szkód górniczych – na odcinku od ul. Działkowej do ul. Leśnej.

Wójt przedstawił informacje dotyczące:
• Od początku br. złożono 48 wniosków o dotację do ekologicznych urządzeń grzewczych. 

Podpisano 33 umowy. Złożono także 1 wniosek o dotację do przydomowej oczyszczalni 
ścieków.

• W zakresie wpisu do Centralnej Ewidencji Emisyjności Budynków, odnotowano 905 
deklaracji dotyczących Ornontowic, co stanowi 60% ogółu budynków. Dla przypomnienia 
termin składania deklaracji to 30 czerwca br.

• Na bieżąco prowadzone są kontrole w zakresie prawidłowego pozbywania się nieczystości 
ciekłych. W br. przeprowadzono dotychczas 22 kontrole.

• W zakresie projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Ornontowice, do którego wpłynęło 16 uwag, w związku z uwzględnienia niektórych   
z nich, konieczne jest ponowne uzgodnienie i opiniowanie projektu oraz  ponowne 
wyłożenie do publicznego wglądu.

• W dniu 13 czerwca spisano w formie aktu notarialnego umowę zamiany gruntów, wynikiem 
czego Gmina stała się właścicielem terenów przewidzianych na poszerzenie ul. Nowej.

• W dniu 6 czerwca odbyła się kontrola miejsc pamięci zlokalizowanych na terenie Gminy 
Ornontowice, która była przeprowadzona przez przedstawiciela Instytutu Pamięci 
Narodowej i zakończyła się wynikiem pozytywnym. 

• W dniu 20 czerwca po raz pierwszy w historii RP  obchodzony był Narodowy Dzień Powstań
Śląskich (ustanowiony  na mocy Ustawy z dnia 12 maja br.). W tym dniu przedstawiciele 
Urzędu, Zespołu Szkolno-Przedszkolnego oraz Towarzystwa Miłośników Ornontowice 
oddali hołd poprzez złożenie kwiatów i zniczy na grobach uczestników Powstań Śląskich, 
spoczywających na ornontowickim cmentarzu.

• Bezpłatna komunikacja gminna zostaje zawieszona na okres wakacji tj. od 27 czerwca do 
31 sierpnia br.  

• Od dnia 1 września br. nastąpi reorganizacja wszystkich linii MZK Jastrzębie-Zdrój na trasie
Ornontowice-Rybnik oraz powstanie jedna linia autobusowa nr 301, kursująca w dni 
robocze. 

• W okresie wakacyjnym kompleksy sportowe Orlik będą dostępne w godzinach od 10 do 21.
• Kontynuowana jest kontrola wszystkich przedsiębiorców działających na terenie Gminy      

w zakresie posiadania umowy na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych.
• W czerwcu przeprowadzono 22 kontrole kompostowników na posesjach mieszkańców, 

podczas których nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. W najbliższym czasie 
planowane są kolejne kontrole.

• Obecnie z dofinansowania żłobkowego korzysta 9 rodzin.



• Zespół Szkolno-Przedszkolny (za pośrednictwem Urzędu) złożył wniosek do rządowego 
programu na projekt „Aktywna tablica” na kwotę w wysokości 34 tys. zł. 

• W maju br. zmarło 3 mieszkańców oraz urodziło się 5 dzieci. Obecnie Gmina Ornontowice 
liczy 6021 mieszkańców, w tym 5891 zameldowanych na stałe i 130 na pobyt czasowy.

• System zaopatrzenia mieszkańców w wodę pitną pracował z drobnymi problemami 
związanymi ze spadkami ciśnienia w sieci GPW S.A., w związku z tym doszło do dwóch 
spotkań z GPW z udziałem KWK Budryk, w celu wypracowania sposobu dostarczania wody
w sytuacji panujących upałów i zwiększonych rozbiorów. Diametralnie ma się zmienić 
sytuacja w przyszłym roku po zrealizowaniu przez JSW S.A. KWK Budryk inwestycji 
związanej z rozbudową sieci wodociągowej, zasilanej z ujęć własnych w okolicach Bełku.

• Zmodernizowany system kanalizacji sanitarnej działa prawidłowo jednak w okresach 
intensywnych opadów zaobserwowano gwałtowny i duży przyrost ścieków dopływających 
do tłoczni co powoduje problemy techniczne i znacząco podnosi koszty obsługi gospodarki 
ściekowej. Prowadzone są prace rozpoznawcze związane z lokalizacją dopływów wód 
opadowych do systemu kanalizacji sanitarnej. 

• W dniach 3-4 czerwca odbyły się Dni Ornontowic, w tym m.in. turnieje sportowe oraz 
rodzinny Festyn połączony z Dniem Dziecka. 

• W dniu 15 czerwca odbyło się uroczyste wręczenie Statuetek „Ornontowickie Bzy 2022".
Tegorocznymi laureatami zostali: Danuta Prasoł w kategorii "Działalność społeczna"
Towarzystwo Miłośników Ornontowic w kategorii "Dla Ornontowic " - Gminny Ośrodek   
Zdrowia w kategorii "Dla Ornontowic", Firma GLOB-GUM- Norbert Kops w kategorii    
"Przedsiębiorczy i operatywni"

• W dniu 21 czerwca w Sali Arterii odbyła się uroczystość z okazji Dnia Ławnika, 
zorganizowana wspólnie z Radą Ławniczą Sądu Rejonowego w Mikołowie. 

• Urząd na bieżąco jest zaangażowany w pomoc uchodźcom z Ukrainy. Obecnie na terenie 
Gminy przebywa 138 uchodźców z Ukrainy, z czego 50 to dzieci i młodzież, a dotychczas 
wyjechało z terenu Ornontowic 57 Ukraińców.  Począwszy od marca wydano 378 numerów 
PESEL, naukę w szkole podstawowej pobiera 21 dzieci z Ukrainy, a 7 dzieci uczęszcza do 
przedszkola. Urząd dotychczas zweryfikował pozytywnie 49 spośród 53 rozpatrzonych 
wniosków o świadczenie pieniężne przysługujące z tytułu zakwaterowania i wyżywienia 
obywateli Ukrainy. Wypłacono łącznie ponad 185 tys. zł, w następnej transzy zostanie 
wypłaconych kolejne ponad 60,5 tys. zł. Poprzez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 
przyznano 163 jednorazowe świadczenia pieniężne w wysokości 300 zł na osobę, co daje 
kwotę 48 900 zł.       

10. Informacje Przewodniczącego Rady.
Przewodniczący Rady poinformował, że planowany termin kolejnej sesji to 25 sierpnia br., jednakże
może wystąpić konieczność zwołania sesji nadzwyczajnej w miesiącu lipcu z względu na toczące 
się postępowania związane z inwestycjami gminnymi, o czym radni zostaną poinformowani            
w odpowiednim czasie.

11. Interpelacje radnych.
W okresie między sesjami nie wpłynęły żadne interpelacje stąd punkt został wyczerpany.

12. Wolne głosy i wnioski, zapytania radnych.
W przedmiotowym punkcie głos zabrali radni:

• Eugeniusz Kaczor – dziękując  władzom Urzędu za wybudowanie boiska sportowego przy 
ul. Świerkowej,

• Patryk Szwechowicz – poruszył temat wymalowania linii parkingowych przy nowo 
powstałym chodniku oraz koszenia trawy wzdłuż działek gdzie parkują samochody prosząc
o rozważenie możliwości pozwalającej na to aby trawa tam nie rosła np. poprzez 
utwardzenie tego odcinka.



W odpowiedzi Zastępca Wójta oznajmił, iż  oznakowanie poziomie zostanie wykonane     
po ustaleniu, w których miejscach ma ono się znajdować. Natomiast jeśli chodzi o teren 
wzdłuż działek to temat zostanie rozeznany.

• Katarzyna Walczak – podziękowała za zamontowanie koszy na psie odchody przy             
ul. Akacjowej i Grabowej.

• Sebastian Spyra – zwrócił się z prośbą o sprawdzenie funkcjonowania oświetlenia 
ulicznego w rejonie hurtowni materiałów budowlanych przy ul. Bujakowskiej, gdyż 
zauważono, że oświetlenie nie działa. Drugi temat to prośba o zgłoszenie się do Zarządu 
Dróg Wojewódzkich uporządkowanie poboczy przy ul. Bujakowskiej (opady deszczu 
powodują zaleganie wody opadowej wraz z tworzącym się mułem w piwnicach 
mieszkańców)
Odpowiadając na powyższe Zastępca Wójta poinformował, że wyżej wskazany temat 
został zgłoszony do Zarządu Dróg Wojewódzkich natomiast jeśli chodzi o oświetlenie temat
zostanie przeanalizowany i jeśli budżet na to pozwoli to powyższe oświetlenie zostanie 
wymienione.
W temacie oświetlenia głos zabrał Wójt informując, że ul. Bujakowska będzie remontowana
co również wiąże się z likwidacją obecnego oświetlenia na rzecz nowego, więc należy 
dobrze przeanalizować czy istnieje sens wymiany oświetlenia.

• Wojciech Kubicki – zwrócił uwagę na uschnięte drzewa przy Alei Dębów, które stanowią 
zagrożenie dla zmotoryzowanych jak i pieszych, pytając czy drzewa te zostaną usunięte?
W odpowiedzi Pani Justyna Sittek-Goj – Naczelnik Wydziału Środowiska i Gospodarki 
Nieruchomościami poinformowała, że w dniu wczorajszym odbyła się wizja w terenie 
podczas, której ustalono, że: 1 drzewo jest monitorowane, obecnie w przygotowaniu jest 
pismo do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska  w celu ustalenia możliwości 
prowadzenia prac na tym drzewie, kolejne 3 drzewa wymagają  sporządzenia oceny 
statystyki a pozostałe około 30-40 drzew zostaną poddane zabiegom pielęgnacyjnym po 
zabezpieczeniu odpowiednich środków finansowych a po uzyskaniu pozwoleń  od 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska przeprowadzenie będą kompleksowe prac na 
drzewach przy Alei Dębów.

13. Zamknięcie sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył sesję.

            Przewodniczący Rady Gminy
                                                                                                              

          Henryk Nieużyła

Przygotowała: K. Posiłek
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


